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Tilleggsjord-kvilebuer 
 

Saksdokumenter vedlagt møteinnkallingen: 

 

Andre saksdokumenter: 

 

 

Bakgrunn: 

Arne Finn Brekke ba i sak 60/23, Godkjenning av innkalling og saksliste, om å fremme en 

tilleggssak vedr. tilleggsjord. Saken stod ikke på sakslista, men ble lagt fram til slutt i møtet.  

 

Forslag til vedtak fra Arne Finn Brekke: 

Det gis «amnesti» for alle som i dag står som eiere av dyrkningsparseller. 

Hvis de ønsker, skal alle få beholde sine parseller og det utarbeides nye avtaler som skal 

følges opp hvert år. 

 

Behandling i fjellstyret: 

Representantene Anne Braastad Lie, Svein Løken og Mona Svegården ba om gruppemøte.  

 

Forslag til vedtak fra Braastad Lie, Løken og Svegården: 

Øyer fjellstyre tar saken med videre arbeid med dyrkningsparseller opp på sitt møte i 

september 2023. 

 

1. Det utredes om det er en mulighet at kvilebuer kan få fortsette å høre til gardsbruket 

de er utvist til. (På lignende måte som avgiftsfritt feste på seterhus). Enstemmig. 

2. Saken skal også inneholde en utredning om det som er skissert i brev fra Øyer 

Fjellstyre i 2011 om at dyrkningsparseller kan regnes som i bruk dersom jorda på 

garden og parsellen brukes av samme bruker. Tre mot to stemmer. 

3. Det er viktig at de som har behov for jord får bruke den. Tre mot to stemmer. 

 

Forslaget til Arne Finn Brekke falt med tre mot to stemmer.  

 

Vedtak:  

Øyer fjellstyre tar saken med videre arbeid med dyrkningsparseller opp på sitt møte i 

september 2023. 

 

1. Det utredes om det er en mulighet at kvilebuer kan få fortsette å høre til gardsbruket 

de er utvist til (på lignende måte som avgiftsfritt feste på seterhus). 

2. Saken skal også inneholde en utredning om det som er skissert i brev fra Øyer 

Fjellstyre i 2011, om at dyrkningsparseller kan regnes som i bruk dersom jorda på 

garden og parsellen brukes av samme bruker.  

3. Det er viktig at de som har behov for jord får bruke den.  

 

Punkt 1 enstemmig vedtatt, punkt 2 og 3 vedtatt med tre mot to stemmer.  

 

Utskrift av møteboka er sendt til: 

 


